
 
 
Referat fra styremøte den 5/11-2019 klokken 18.30 
Møtet var hos Thomas Klever 
 
Tilstede : Ove Myhre, Thomas Klever, Ranveig Østvold, Eva Pedersen, Kristin Kirkeby 
Fraværende: Monica Sawicz, Britt Schibbye 
 
Saker som ble behandlet: 
 
- Sponsor, Eva kontakter Maren Dahl, Felleskjøpet og forhandler fram en ny to 
  års avtale. 
 
- Det har i høst blitt blitt gjennomført fire lavlandstreninger hos Stian Aaserud på 
  Skogbygda. Det ble funnet fugl på to av treningene. Veldig fornøyde deltakere. 
 
  Vi fortsetter derfor med treninger hos Stian Aaserud neste år. 
 
- DM lavland gikk av stabelen den 26/10 hos Stian Aaserud. 
  Arrangementet var veldig hyggelig, mye fugl i terrengene. 
  Neste år blir det 3 innledende runder. 
 
- Ranveig legger ut regnskapet for 2019 når det er ferdig behandlet. 
 
- Middag for alle som jobber for OA blir fredag den 31/1-2020. 
  Vi leier 4H-gården og bestiller mat dit. 
 
- Britt er ansvarlig for «styrets» middag med invitasjoner og leie av lokalet. 
  Fullstendig liste over inviterte kommer senere. Påmeldingsfrist 15/1-2020. 
 
- Årsmøte 17/12-2019 
  Eva lager kopier av årsmeldingen, innkallingen og klargjør skjema for 
  protokollen. 
  Ranveig kopierer alt med regnskap, økonomi. Kristin handler inn. 
 
  Britt tar med PC og kabler 



 
- Ove har ansvar for instruktøravtalene og informerer Ellen Bakke Doblaug om 
  hvem som har undrskrevet avtalene. 
 
- Annonse for Landssamlingen, Kristin og Eva 
 
- Terminliste for 2020 er så godt som ferdig. Blir snart lagt ut. 
 
 
Møte ble avsluttet kl 21.30. 
 
Referent Kristin Kirkeby 
 


